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PROJEKT
 PROTOKÓŁ NR VII/24

VII SESJI NADZWYCZAJNEJ 

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2024-2029

W DNIU 10 PAŹDZIERNIKA 2024 R.

  

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116,

32-087  Zielonki).  Sesji  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Zielonki  Tadeusz  Łysek.

Protokół sporządziła inspektor Beata Przybycień. Obrady rozpoczęto 10 października 2024 o godz.

16:00, a zakończono o godz. 16:30 tego samego dnia.  Listy obecności  stanowią załączniki  do

niniejszego protokołu. W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

1. Otwarcie sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Zielonki.

Przewodniczący    T.  Łysek   powitał  wszystkich przybyłych na obrady,  stwierdził  kworum i  prawo-

mocność  do  podejmowania  uchwał  (zgodnie  z  listą  obecności  w  obradach  uczestniczyło  21

radnych) i otworzył VII sesję nadzwyczajną Rady Gminy Zielonki kadencji 2024-2029. Sesja została

zwołana na wniosek Pana Wójta Zarządzeniem Nr 191/2024 Wójta Gminy Zielonki z dnia 4 paź-

dziernika  2024  r.  w  sprawie  skierowania  wniosku  do  Przewodniczącego  Rady  Gminy  Zielonki

o zwołanie sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Zielonki.

2. Podjęcie uchwał w sprawie:

Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały Nr VI/30/2024 Rady Gminy Zielonki z dnia 26 września 2024 r. w sprawie:

zaciągnięcia pożyczki  płatniczej  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gos-

podarki Wodnej w Krakowie;

Wó  jt   omówił pierwsze dwa projekty uchwał zmieniające uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczek

z Wojewódzkiego Funduszu. Wobec braku pytań,  p  rzewodniczący    T. Łysek   zarządził głosowanie

nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmiany  uchwały  Nr  VI/30/2024  Rady  Gminy  Zielonki  z  dnia  26  września  2024  r.  w  sprawie:

zaciągnięcia pożyczki  płatniczej  z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki

Wodnej w Krakowie

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, 
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Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, 

Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta 

Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta

Żylska

Uchwała została podjęta jednogło  śnie (uchwała otrzymał  a nr VII/39/2024)  

2) zmiany uchwały Nr VI/31/2024 Rady Gminy Zielonki z dnia 26 września 2024 r. w sprawie

zaciągnięcia  pożyczki  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki

Wodnej w Krakowie;

Wójt omówił projekt uchwały w poprzednim ppkcie. Wobec braku pytań, p  rzewodniczący   T. Łysek  

zarządził głosowanie nad projektem uchwały.

Głosowano w sprawie:

zmiany uchwały Nr VI/31/2024 Rady Gminy Zielonki z dnia 26 września 2024 r. w sprawie zaciąg-

nięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, 

Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, 

Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta 

Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta

Żylska

Uch  wała została podjęta jednogło  śnie (uchwała otrzym  ała nr VII/40/2024)  

3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Wójt omówił projekt uchwały. Wiceprzewodniczący P. Podleśny zapytał o zakres termomodernizacji

budynku w Korzkwi.  Wójt powiedział, że stary budynek niegdyś szkoły w Korzkwi, aktualnie Filia

Centrum Kultury,  Promocji  i  Rekreacji  w Zielonkach,  w ramach  termomodernizacji  będzie  miał

wymienioną  stolarkę  okienną,  docieplenie  budynku  oraz  głębokie  odkopanie  fundamentów.

Zastrzegł,  że  odwodnienie  nie  będzie  kosztem  kwalifikowanym.  Zwrócił  uwagę,  że  wchodząc

głęboko w fundamenty, gmina podejmuje ryzyko problematycznego odwodnienia, ale nie ma innej

możliwości  tego wykonania.  Przewodniczący T.  Łysek zapytał  o  procent  dofinansowania netto.

Wójt powiedział, że wynosi 100 procent przy wartości projektu 2.706 mln zł, 700 tys. zł wkładu

własnego i  podatku VAT po stronie gminy.  Radna R. Toft zapytała o funkcje tego budynku po

wykonaniu  termomodernizacji,  jakie  ma  określone  cele  działalności  i  jaki  jest  okres  trwałości

projektu.  Wójt powiedział, że okres trwałości wynosi 5 lat, o ile dobrze pamięta, środki pochodzą

z KPO z przeznaczeniem na instytucję kultury.  Wiceprzewodniczący P. Ścigalski poprosił o dop-

recyzowanie informacji w zakresie projektu FEnIKS dot. „Zielononiebieskiej infrastruktury i edukacji

klimatycznej w szkołach w Bibicach i Zielonkach”, jak zaplanowany limit wydatków w wysokości
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1.300 mln zł rozkłada się na szkołę w Bibicach i  Zielonkach.  Wójt powiedział, że cała wartość

projektu  opiewa na niecałe  6  mln  zł,  z  czego ok  4  mln  zł  przypada na szkołę  w Zielonkach.

Odnośnie edukacji klimatycznej, elementem obligatoryjnym wniosku jest przygotowanie programów

edukacyjnych w szkołach. Koszt w każdej z nich wynosi około 300 i 350 tys. zł przez cały okres

realizacji  zajęć  w  szkołach.  Ze  względu  na  dużą  liczbę  beneficjentów,  wniosek  powinien  być

wysoko punktowany,  jeśli  wziąć  pod uwagę,  że  w każdym kompleksie  jest  ok  tysiąc  uczniów.

W szkołach  znajdą  się  wodomierze,  wodowskazy  i  elementy  zewnętrzne  pokazujące  retencję.

Zadaniem  projektu  jest  zatrzymanie  wody  w  obrębie  obiektu,  którą  wykorzystuje  się  do

zagospodarowania na nowych terenach zielonych. W przypadku szkoły w Bibicach jest to teren

placu  zabaw  między  przedszkolem,  a  szkołą  z  niewielką  częścią  parkingu,  teren  zostanie

wykorzystany maksymalnie na zieleń. W przypadku szkoły w Zielonkach jest to park wiejski przy

szkole, maksymalnie do zagospodarowania w tym, co zostało tam przygotowane.  Radny B. Król

zapytał,  czy  istnieje  szansa  odliczenia  VAT-u  wspomnianych  700  tys.  zł  z  racji  dzierżawienia

budynku  innemu  podmiotowi  tj.  Centrum  Kultury.  Dodatkowo  zapytał,  czy  zadanie  termo-

modernizacji  zejdzie  z  ZIT-ów,  w  których  się  znajdowało,  które  przyznał  na  warunkach  mniej

korzystnych tj. 65% dofinansowania netto plus koszty VAT-u. Podsumował, że aktualna propozycja

jest  w jego opinii  bardzo dobrą dla gminy.  Skarbnik  A.  Adamczuk powiedziała,  że wymaga to

analizy,  VAT jest  niekwalifikowany,  nie będzie to  100%, ponieważ w budynku wykonywane są

różne  funkcje,  część  umów  jest  odpłatnych,  część  nieodpłatnych.  Podsumowała,  że  jakąś

proporcją,  prewskaźnikiem byłaby możliwość,  ale na dzień dzisiejszy nie potwierdzi  tego.  Wójt

powiedział, że jeśli chodzi o ZIT-y, po doszczegółowieniu kryteriów przez Marszałka Województwa,

gmina ma istotny problem z wykorzystaniem pieniędzy na termomodernizację. W ramach pieniędzy

w  ZIT  na  termomodernizację,  spróbuje  alokację  środków  uratować  na  dwa  budynki  gminne,

spośród przygotowanych 3-4 budynków, zlecone zostały jeszcze audyty w tym zakresie. Wobec

braku dalszych pytań, p  rzewodniczący   T. Łysek   zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie:

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, 

Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, 

Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta 

Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta

Żylska

Uchwała została podjęta jednogło  śnie (uchwała otrzy  mała nr VII/41/2024)  

4) przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie dla za-

dania pn. „Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Bibicach;
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Wójt omówił projekt uchwały.  Radny R. Krawczyk chciał się upewnić, czy dofinansowanie wynosi

100%  i  zapytał,  jaka  to  kwota  będzie.  Wójt potwierdził  wysokość  dofinansowania,  dodał,  że

przygotowywany wniosek jest na kwotę 5-6 mln zł.  Skarbnik A. Adamczuk powiedziała, że trzeba

mieć  na  uwadze,  że  kwoty  VAT-są  po  stronie  Gminy,  która  ma  obowiązek  go  zabezpieczyć,

ponieważ w szkołach i przedszkolu są prowadzone wynajmy, zatem nie można w 100% VAT-u

kwalifikować jako dofinansowania.  Radny R.  Krawczyk zapytał,  czy  wydatki  będą finansowane

z przyszłorocznego budżetu gminy.  Wójt powiedział,  że część wydatków zabezpieczona jest  w

WPF-ie. Jeżeli gmina dostanie dofinansowanie, to będzie to inwestycja dot. przyszłego roku. Zdaje

sobie sprawę z podejmowanego zobowiązania, jednak przy takich procentach dofinansowania nie

ma lepszego montażu do wykonania tych prac.  Radny B. Król odniósł się do wypowiedzi Pani

Skarbnik, zakłada niewielki wskaźnik prefinansowania VAT-u, ponieważ niewiele jest wynajmu sali

gimnastycznej. Wobec braku pytań, p  rzewodniczący   T. Łysek   zarządził głosowanie nad projektem

uchwały.

Głosowano w sprawie:

przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji  oraz złożenia wniosku o dofinansowanie dla zadania pn.

„Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Bibicach. 

Wyniki głosowania

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (21) Adrian Baran, Elżbieta Cich, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Katarzyna Harmata, 

Tomasz Kostecki, Ryszard Krawczyk, Bogusław Król, Krzysztof Krzyworzeka, Magdalena Listoś, 

Tadeusz Łysek, Marek Małek, Krzysztof Olawski, Piotr Podleśny, Agata Radosz-Kwasek, Marta 

Romańska-Zagórska, Anna Sieńko, Paweł Ścigalski, Romana Toft, Sławomir Zygmuntowicz, Marta

Żylska

Uchwała została podjęta jednogło  śnie (uchwała otrzymał  a nr VII/42/2024)  

3. Zamknięcie sesji.

Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący T. Łysek podziękował wszystkim za

udział w posiedzeniu i  zamknął VII sesję nadzwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji  2024-

2029. Na tym protokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad

Wykaz załączników:

1) nr 1 lista obecności radnych;

2) nr 2 lista obecności sołtysów;

3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;

4) nr 4 lista obecności gości;

5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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